
AURDALSÅSEN HYTTEFORENING (AHF) 
 
 
 
Referat fra styremøte 24. november  2009 
 
Tilstede: Finn Kristian Aamodt, Erik Akre, Knut Nes, Tore Kallestad, Christian Berggrav, Rune 

Jensen og Kari Birkenes 
 
Forfall:   Gunnar Mandt og Tone Fredrikson, 
 
Tid og sted: Innovasjon Norge, 24. november kl 20.00 – 22.15 
 
Neste møte: Tirsdag 19. januar 
 
 
 
 
1) Gjennomgang av ref fra forrige gang. 
Referatet godkjent. 
 
 
2) Reguleringsplanen Fjellstølknatten. 
Reguleringsplanen for Fjellstølknatten er lagt ut til ettersyn og styret har hatt den til gjennomsyn. 
De enkelte punktene i reguleringsplanen ble behandlet i styremøte 24. november og det er gledelig 
å se at mange av innspillene til hytteforeningen er tatt inn i planen. Styret ble enige om å 
vektlegge følgende punkter i sitt svar til kommunen: 

- rekkefølgebestemmelsene ved utbyggingen av alpinbakken 
- sikkerheten ved skiløypenes krysning av veien 

 
Finn og Erik lager utkast til svar som sendes på høring til styret før oversendelse til kommunen. 
Frist for tilbakemelding til kommunen er 15. desember 2009.  
 
 
3) Eventuelt 
Løypelaget melder om gode forhold i mange løyper. Akkurat nå brukes 2 scootere til å kjøre løyper, 
men ny løypemaskin er bestilt og kommer om få uker. 
 
 
 
Kari Birkenes 
Strømmen 06.12.09 
 
 


